
 
 

Planeringsdag 17 december 2017 
 
Närvarande: 

1. Ordförande Max Igor Kajanus 
2. Sekreterare Hugo Svensson 
3. Marknadsföringsansvarig Rebecca Byström 

4. Ekonomiansvarig Vanja Åsberg 

5. Styrelseledamot Carolina Urban 

6. Styrelseledamot tillika justerare Vendela Olsson 

7. Samordnare Josef Elveskog 
 

1. Mötet öppnas. Mötet öppnas av ordförande Max Igor Kajanus. 
2. Genomgång av debattartiklar. Stadsdelsförvaltningen har under de senaste åren 

hållit lektioner i demokrati för högstadieklasser på Östermalm med syftet att öka 
kunskapen hos ungdomar om hur Stockholm styrs och hur de kan vara med och 
påverka. Eleverna får även skriva debattartiklar om vad de tycker saknas, kan bli 
bättre eller behöver förändras på Östermalm. Ungdomsrådet har nu fått ca 80 st 
artiklar som åttondeklassare på Carlssons skola har skrivit och styrelsen har läst 
igenom dessa. Styrelsen har valt ut och kommenterat tio idéer som styrelsen tyckte 
var extra bra och som skulle kunna drivas vidare av ungdomsrådet i framtiden. 
Styrelsen vill även uppmärksamma om att dessa förslag även skulle kunna utredas 
och utvecklas vidare av nämnden/förvaltningen.  
1. Förslag om att en pop up-park med ett sommarcafé anläggs, bland annat för att 

ge fler tillfällen till sommarjobb, dels på caféet men också i parken. En 
referensgrupp med ungdomar skulle kunna skapas, för att säkerställa att 
ungdomar hittar till parken. Pop up-parken kan innehålla konst som kan 
omvandlas till kaninhoppningsbanor. Detta skulle ge den offentliga miljön en mer 
jämställd klang, då många som sysslar med denna aktivitet är unga kvinnor, en 
grupp som ibland saknar en särskild plats i det offentliga rummet. 

2. Ett återkommande tema i artiklarna är att göra Humlegården ljusare på kvällstid, 
något som ungdomsrådet länge drivit. Detta skulle kunna uppnås med mer 
belysning. 

3. Laddarstationer för mobiltelefoner i stadsdelsområdet bör införas och lämpliga 
platser skulle kunna vara i pop up-parken. Humlegården, gallerior och vid 
cykelstationer/offentliga reklamplatser. 

4. För att göra Östermalm finare så bör konstutställningar och eventuella konst-stråk 
inrättas  i stadsdelsområdet. Studenter från olika högskolor kan bjudas in för att 
visa upp sina alster. Om verken säljs så förnyas utbudet av konst successivt. 
Utställningarna skulle skapa nya mötesplatser och sätta stadsdelen på kartan. 

5. Ett av förslagen handlar om att skapa fler kommunalt sanktionerade sommarjobb, 
vilket ungdomsrådet tror kan vara bra då det kan erbjuda unga ett inträde på 
arbetsmarknaden. Ungdomsrådet kan vara med i att marknadsföra detta för att nå 
ut med budskapet om att arbeten finns.  

6. Ensamhet och psykisk ohälsa bör motverkas genom föreläsningar och samtal om 
stress, press och liknande problem. Samtalen bör erbjudas i kommunala och 
fristående skolor under förvaltningens regi. 

7. Nämnden bör marknadsföra de nya utegymmen på Östermalm, detta eftersom 
många ungdomar vill veta vart dessa finns. Vidare bör det tas en titt på huruvida 
förekomsten av utegym är tillräcklig. 



8. Ishallen på Östermalms IP borde byggas om så att is även finns under 
sommaren. Öppettiderna bör anpassas så alla sporter får samma möjlighet till 
utövning. 

9. Utöka belysningen i Lill-Jansskogen då denna i nuläget känns otrygg. Den 
nuvarande situationen är dålig då den hindrar såväl unga som gamla från att 
använda skogen för hälsa och rekreation. 

10. Fler källsorteringsanläggnaningar bör finnas av sanitära och gröna skäl. Det 
sistnämnda för att invånare ska källsortera så att inte alla sopor blir hushållssopor. 
 

3. Ungdomsförbundsordförandedebatten. Debatten som ska ske under våren 2018 
kommer att planeras den 15 januari och ungdomsrådet diskuterade därför 
målsättningarna inför detta möte. Ungdomsrådet kom fram till att följande frågor bör 
debatteras; 
 Bostäder 
 Trygghet 
 Jobben 
 Segregation 
Frågan om hur debatten och ungdomsrådet skulle marknadsföras diskuterades. Det 
föreslås att ungdomsrådet ska gå ut på skolor och prata om sin verksamhet samt 
rekommendera ett besök på debatten. På debatten bör ungdomsrådet också ha med 
sina roll-ups för att göra reklam. En annan målsättning som ungdomsrådet har inför 
planeringsmötet är att få moderera debatten. 

4. Nytt informationsblad. Formerna för nytt informationsblad diskuteras och arbetet på 
ett sådant påbörjades, då det befintliga är inaktuellt. Rebecca fortsätter med arbetet. 

5. Revidering. Protokollet från den 29 november reviderades, med syftet att tydliggöra 
bristerna kring till- och frångänglighet i ungdomsmottagningen på Norrtullsgatan 10. 

6. Nytt Facebook-konto. Då den gamla sidan på Facebook var dålig så ska ett nytt 
skapas under namnet Östermalms ungdomsråd. Rebecca ansvarar för arbetet. 

7. Mötets avslutande. Mötet avslutas. 
 
In fidem 
Hugo Svensson 
18 december 2017 
 
Vidimerande___________________________ 
Hugo Svensson 
Sekreterare 
 
 
___________________________ 
Vendela Olsson 
Justerare 
 
 

 
Kommande möten: 

1) Styrelsemöte 08/01: 17.30 (Humlanhuset) 
2) Planeringsmöte 15/01: 17.00 (Ungdomsmottagningen) 
3) Styrelsemöte 19/02: 17.30 (Humlanhuset) 
4) Trygghetsmöte/Ungdomsforum 20/02: 15.00 (Humlanhuset) 
5) Styrelsemöte 26/03: 17.30 (Humlanhuset) 
6) Styrelsemöte 02/05: 17.30 (Humlanhuset) 
7) Trygghetsmöte/Ungdomsforum  08/05: 15.00 (Humlanhuset) 
8) Styrelsemöte 21/05: 17.30 (Humlanhuset) 

 


